
2025-2026 年中一新生註冊須知 

日期： 2025 年 7 月 10 日 (星期四) 

2025 年 7 月 11 日 (星期五) 

時間：  9:00 a.m. – 12:30 p.m. 

2:00 p.m. – 4:00 p.m. 

中一新生必須由家長或監護人陪同進行註冊。 

請帶備下列文件﹕ 

(一) 教育局發出的「派位證」及「入學註冊證」 

(二)  學生出生證明書、香港身份證或載有本港居民身份和出生日期的   

      證明文件正副本 

(三)  最近的護照相片兩張(請在照片背面填上學生中、英文姓名及臨時 

編號。老師將於註冊當天通知新生其臨時編號。) 

 

 若學生及其家長／監護人未能親身前往獲派中學辦理註冊手續，應以書

面授權代表替其子女辦理，有關詳情請與就讀小學聯絡。 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Notice for S1 Registration (2025-2026) 

Date:  10 July 2025 (Thursday)  

11 July 2025 (Friday)  

Time:  9:00 a.m. – 12:30 p.m.  

  2:00 p.m. – 4:00 p.m.  

New S.1 student must be accompanied by his parent / guardian for the registration.  

Please prepare the following items:  

(1)  Allocation Slip and Admission Slip 

(2)  Original and copy of Hong Kong Birth Certificate, Hong Kong 

Identity Card or other documentary evidence showing the resident 

status in Hong Kong and date of birth of the student  

(3) 2 recent passport-sized photographs (Please write student’s Chinese 

and English names and temporary student ID on the back of the 

photos. The temporary student ID of students will be notified by 

teachers on the Registration Days.)  

 

 Should the student and his/her parent/guardian be unable to register with the 

allocated secondary school in person, they should authorise in writing a 

representative to complete the procedures on their behalf.  For details, please 

contact the respective primary school. 

 


